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Schandeloseweg 3 

5941 CP Velden 

 

Notulen algemene ledenvergadering 04-03-2024 

 
1. Opening  
Voorzitter Theo Heijligers opent de 58e algemene ledenvergadering van TC Velden en heet 

alle aanwezigen welkom. Een speciaal woord van welkom voor de ereleden en leden van 

verdienste. 

Aanwezig: 36 leden 

Afmeldingen: 14 leden 

 

2. Ingekomen stukken 
Mail van May van de Venne met de volgende vragen. 

- Kan het reserveringssysteem zo ingesteld worden dat je op een dag kunt tennissen en 

padellen eventueel met 1 uur pauze ertussen? Dit wordt besproken in de volgende 

bestuursvergadering. 

- Is het toch mogelijk om meer dagen in de week vrij te geven voor paddelles, niet 

alleen de woensdagavond en zondagmorgen. Gezien de drukte op de banen is dit 

momenteel niet mogelijk omdat dit de vrije speelmomenten belemmerd. Wel blijven 

we in overleg met One Padel om te zoeken naar andere mogelijkheden. 

 

3. Notulen algemene ledenvergadering 20-03-2023 
De notulen worden zowel inhoudelijk als tekstueel door de vergadering goedgekeurd en 

vastgesteld. 
 

4. Jaarverslag 2023 
De punten uit het jaarverslag worden door de voorzitter doorgenomen. 

 

Sinds Theo deel uitmaakt van het bestuur (2015) hebben we als bestuur nooit een jaar 

meegemaakt waarin zoveel grote veranderingen binnen onze vereniging hebben 

plaatsgevonden. 

 

- In januari is Mark Smits als nieuwe kantinebeheerder gestart. Het vertrouwen welke 

wij in 2022 hebben uitgesproken naar Mark en zijn team, heeft hij volledig 

waargemaakt. Het team van Baan 9 zorgt voor een goede sfeer en uitstekende 

bediening van onze leden en onze gasten. De wisselwerking tussen Mark en Bestuur 

loopt uitstekend. We hebben dan ook de hoop dat TC Velden deze samenwerking 

langdurig kan voortzetten. 
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- De grootste verandering is de realisatie van de 2 nieuwe padelbanen. Met deze nieuwe 

tak van racketsport gaan we ervoor zorgen dat onze vereniging toekomstbestendig is 

en we Velden een nieuwe sport aanbieden. Dankzij het uitstekende voorbereidende 

werk van de projectgroep padel, onder leiding van Ruud Steegs. mochten we de banen 

medio september feestelijk openen. Theo bedankt ook SV Velden die enkele meters 

grond heeft afgestaan ten gunste van de bouw van de banen. De Gemeente Venlo heeft 

ons uitstekend voorzien van advies. Helaas hadden we te maken met een 

bezwaarprocedure, waardoor de bouw enige tijd vertraging heeft opgelopen. Doordat 

het dossier keurig op orde was, gaf de Gemeente ons voor de bouwvakvakantie 

definitief groen licht om de bouw te starten. De uiteindelijke bouwkosten zijn binnen 

het budget gebleven. Een groot project waar we als vereniging ontzettend trots om 

mogen zijn. Gezien de ledengroei en baanbezetting kunnen we nu al spreken van een 

succes. Theo bedankt iedereen die hieraan bijgedragen heeft. Applaus volgt. 

 

- De oude traditionele verlichting is vervangen door moderne energiezuinige 

ledverlichting. Hiervoor hebben wel een beroep moeten doen op een regeling van de 

Gemeente Venlo. Via het duurzaamheidsbeleid hebben we een lening ter financiering 

van de ledverlichting moet afsluiten. Hans ligt dit later toe. De wattage wordt nog 

teruggebracht naar een lager niveau. Gerry Kepser stelt de vraag hoeveel verschil dit 

uitmaakt? Wattage van de oude lampen was 2300 watt. De nieuwe lampen worden 

teruggebracht van 1500 watt naar 1100 tot 1200 watt. Dit is voor ons ruim voldoende 

verlengt de houdbaarheid van de lampen en spaart energie. Voor dit project is BOSA-

subsidie aangevraagd welke in 2024 wordt uitbetaald. Deze subsidie is verhoogd van 

30 naar 40%. 

 

- Het energiecontract liep december 2022 af. We hebben ervoor gekozen om maximaal 

flexibel energie in te kopen. Hierdoor en dankzij de overheidssteun zijn de meerkosten 

energie beheersbaar gebleven. We blijven de ontwikkelingen volgen. 

  

- Al met al een hele lijst van grote veranderingen die allemaal tot doel hebben de 

sportbeleving te verhogen. 

  

- De vele toernooien, competities en ander evenementen laten zien dat we een bloeiende 

vereniging zijn. Door te blijven vernieuwen zorgen we er samen voor dat we 

toekomstbestendig zijn en met een gerust hart de komende jaren in kunnen gaan. Een 

club te zijn waar iedereen zich thuis voelt! 

 

- De groep vrijwilligers bestaat uit ongeveer 50 leden. Alle vrijwilligers hebben op hun 

eigen wijze bijgedragen aan de ontwikkelingen en activiteiten van 2023. Momenteel 

maakt de maandagmorgenploeg, zonder medewerking van de leden, de gravelbanen 

op. Theo geeft aan dat dit, door omstandigheden, ook weer een keer anders kan zijn 

zodat we wel weer een beroep moeten doen op de leden. Hartelijk dank, namens het 

Bestuur, aan alle vrijwilligers. 
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5. Plannen voor de toekomst 

-  Verdere verduurzaming park. We laten een extern bureau een berekening maken 

v.w.b. installatie zonnepanelen, met inachtneming van de huidige wetgeving 

(salderingsregeling) en eventuele ontwikkelingen. 

- Onderzoek renovatie gebouwen. Vanuit het Bestuur gaan Hans en Lisa een 

renovatieplan opstellen. Denk hierbij aan de kleedruimte, wc`s, keuken etc. 

Doelstelling, wat heeft prioriteit. Zij zullen, daar waar nodig, leden om expertise 

vragen vanuit hun beroepsmatige ervaringen. 

- Verdere ontwikkelingen padel. We gaan padel verder promoten in Velden en 

omstreken. Dit middels social media en er komt een grote banner bij de rotonde. 

Hierdoor hopen we inwoners geïnteresseerd te maken voor het padelspel met als doel 

het ledenaantal verder uit te breiden. 

- We hebben een 3-jarig contract afgesloten met One Padel. Op woensdagavond en 

zondagochtend verzorgen zij de padeltrainingen. 

- Boekingen worden gemonitord. Op dit moment, is er gezien het ledenaantal en 

bezetting, nog geen aanleiding om hierop in te grijpen. Gerry Kepser vraagt hoeveel 

leden er nog bij kunnen. Theo zegt dat de KNLTB uitgaat van 40 tot 80 leden per 

baan. Wij hebben 7 tennisbanen en 2 padelbanen en voldoen, gezien ons ledenaantal, 

hier nog ruimschoots aan.  

- Verdere activiteiten ter bevordering van de promotie padel zijn o.a. het padeltoernooi 

in het weekend van 16 en 17 maart. Dit toernooi is met 60 aanmeldingen supersnel 

volgeboekt. We gaan met enkele teams deelnemen aan de KNLTB-competitie en is 

padel een onderdeel van het regentoernooi.  

- Regentoernooi 2024. In 2023 hebben we, vanuit de vereniging, het koken zelf 

georganiseerd. Mede dankzij de vele vrijwilligers is dit een groot succes geworden. 

Besloten is om dit in 2024 op dezelfde manier te organiseren. Hiervoor zullen we weer 

een beroep doen op vele vrijwilligers om een avond mee te helpen. Ook financieel was 

het een succes. Hans zal dit later verder toelichten. 

- Meet & Play. Via meet & Play kunnen ook niet leden, tegen vergoeding, overdag 

padel- en of tennisbanen bij TC Velden boeken. Het kan voorkomen dat 4 niet leden 

overdag een baan hebben geboekt. Dit staat altijd in het reserveringssysteem. Ook 

kunnen leden deze KNLTB-functie gebruiken om banen elders in Nederland te 

boeken. Het is een simpel en doeltreffend systeem. We gaan in de zomer op Klein 

Vink hiervoor promotie maken. 
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Leden administratie: 

• Ledenaantal per 1 december 2023: 409 leden.  

• Stijging van 40 leden t.o.v. 1 december 2022. Dit komt overeen met 10,84%. In de 

grafiek een overzicht van de leeftijdsopbouw leden op 1 december 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

Marie-Louise Ummels stelt de vraag. Hebben de andere verengingen ook, net zoals wij, een 

grote groep 25 tot 45-jarigen? Theo heeft deze cijfers niet paraat. Wel weten we dat Venlo 

gegroeid is tot 1000 leden doordat ze 4 padelbanen hebben aangelegd. Wellicht zal de grootste 

groep nieuwe leden binnen deze leeftijdscategorie vallen. 
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6. Financieel verslag 

 

Theo geeft Hans Hegger het woord. 

 

FINANCIEEL JAARVERSLAG 2023 EN BEGROTING 2024 TC VELDEN 

     
RESULTATEN Werkelijk Begroting Begroting Werkelijk 

 2023 2023 2024 2022 

 € € € € 

Baten     
Contributies 47.473 49.638 52.500 42.678 

Sponsors 7.350 6.500 7.000 6.250 

Kantine 6.200 6.200 6.300 6.100 

Regentoernooi 3.678 0 1.000 0 

Baanhuur Padel 565 6.000 1.000 0 

Subsidie 500 500 5.000 716 

Overige 1.188 0 1.200 466 

         

 66.954 68.838 74.000 56.210 

     
Lasten     
Afschrijvingen 3.092 4.395 7.614 1.550 

Onderhoudskosten 29.425 29.500 30.200 27.289 

Huisvestingskosten 11.859 13.200 12.400 6.711 

Wedstrijden-toernooien-training 6.339 7.000 6.800 7.148 

KNLTB 8.073 7.500 8.225 6.947 

Overige kosten 6.832 8.150 8.200 7.948 

         

 65.620 69.745 73.439 57.593 

     

Exploitatie-saldo 1.334 -907 561 -1.383 

     

     
TOELICHTING EXPLOITATIE 2023    

     
INKOMSTEN     
Grootste meevaller is het nettoresultaat van het Regentoernooi van € 3.678. 

Het in eigen beheer nemen van de horeca leverde € 2.175 op en het toernooi 

zelf € 1.503.     

     
Overige positieve resultaten zijn de sponsorinkomsten van € 850 en overige acties 

(huur rackets, introducee-St. Dorpsplein ) van € 1.188   
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De verwachte inkomsten uit huur padelbanen is niet gerealiseerd met als oorzaak de 

late oplevering van de banen in de herfst van 2023. 

     
UITGAVEN     

     
De totale uitgaven over 2023 bedragen € 65.620 tegenover een begroot bedrag van  

€ 69.745, per saldo minder uitgegeven € 4.125.    
Ontvangen TEK (Tegemoetkoming energie kosten) van € 2.362 en lagere afschrij- 

vingen van € 1.303 zijn de voornaamste oorzaken.   

     
INVESTERINGEN      
Ledverlichting  30.371   
Strechtent  4.840   

     

Totaal  183.549   

     
Bij de Gemeente Venlo is een lening aangegaan van € 30.000 tegen een rente- 

vergoeding van 1,5% en een looptijd van 10 jaar.   
De overige investeringen zijn uit eigen middelen betaald.   
De in het verleden opgebouwde voorziening verlichting van € 18.172 is in 

mindering gebracht op de investering van € 30.371.   

     
TOELICHTING BEGROTING 2024    

     
De begroting is een weergave van de verwachte inkomsten, uitgaven en 

reserveringen 

voor voorzieningen en gebaseerd op de werkelijke kosten 2023, rekening houdend 

met reeds bekende wijzigingen.     

     
INKOMSTEN     

     
Bij de begrootte contributie inkomsten is uitgegaan van een toename van het 

ledenbestand.     
De hoogte van de contributie blijft 

ongewijzigd.    

     
Er is een bedrag begroot van € 5.000 aan subsidie. In 2024 is naast de gebruikelijke 

startsubsidie tevens een verzoek ingediend voor stimuleringssubsidie.  

     

     

     
Afschrijvingen     
Gezien de investeringen in 2023 zijn de afschrijvingen begroot op € 7.614, waarin 

begrepen de Padelbanen en Ledverlichting.    
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Kascommissie      
  
De kascommissie, bestaande uit Jan Dirkx en Rick Timmermans, heeft de 

kascontrole uitgevoerd. De kascommissie 

geeft het advies de jaarrekening goed         
te keuren en decharge te verlenen aan het 

bestuur.        
De kascommissie voor het jaar 2023 

bestaat uit Rick Timmermans en  

Gerry Kepser. Als reserve lid Theo 

Minten.         
 

    
Stemmingen         
         
De vergadering stemt unaniem "ja " voor 

het vaststellen van de jaarrekening, de 

contributie blijft ongewijzigd.         
  
         
Theo bedankt Hans         
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7. Bestuursverkiezingen 

 

Aftredend en herkiesbaar: Tim Koetsenruijter. Gezien het feit dat er geen 

tegenkandidaten zijn aangedragen. wordt Tim per acclamatie herkozen, Applaus volgt. 

 

Aftredend en niet herkiesbaar Siebe Munten: 

Er volgt een kort dankwoord van Theo. Siebe is verenigingsmanager bij SV Velden en 

in dienst van de Gemeente Venlo. In verband hiermee mag hij geen bestuursfunctie 

meer uitoefenen. Wel blijft hij lid van de wedstrijdcommissie. Applaus voor Siebe 

volgt. 

 

Kandidaat voorgedragen door Bestuur Lisa Geurts: 

Omdat er geen tegenkandidaten zijn wordt Lisa benoemd als bestuurslid van TC 

Velden. Zij is o.a. de contactpersoon vanuit de wedstrijdcommissie.  Lisa proficiat en 

veel succes. Applaus volgt. 

 

 

8. Jubilarissen 2023 
 

50 jaar lid:  Leo Jacobs 

  40 jaar lid:  Hans Reinten  

25 jaar lid:  Trudy Hendrikx-Hermkens 

    Frans Hinssen  

Hans Reinten en Frans Hinssen zijn niet aanwezig. Bloemen zijn bij hun huis bezorgd. 

Leo en Trudy worden door Theo toegesproken en gehuldigd met een bos bloemen en 

een speldje. 

 

Alle jubilarissen van harte gefeliciteerd. Een hartelijk applaus voor alle jubilarissen 

volgt. 

 

9. Rondvraag 

 

Frans van Lin:  Hebben we voldoende ruimte in de kleedlokalen en douches op 

vrijdagavond tijdens de competitie als er 6 teams thuis tennissen en 

padellen? We moeten het doen met de ruimte die we hebben. De 

stellingen voor de tassen in de kleedruimtes wordt als lastig ervaren 

omdat het veel ruimte in beslag neemt. Bekijken of deze buiten gezet 

kunnen worden. Theo voegt hier nog aan toe dat alle tassen in de 

stellingen moeten. Informeer ook jullie tegenstanders.  

 Kan er een lampje boven het sleutelkastje worden gemaakt. Dit wordt 

geregeld. 

Jac Clabbers: De klusjesploeg bestaat alleen uit mannen. Uiteraard mogen zich ook 

vrouwen hiervoor aanmelden. 

Ruud Steegs: De vaste bloktijden ook op zaterdag en zondag toepassen. Ruud vraagt 

om i.v.m. de drukte op de padelbanen `s avonds om de bloktijden op 1 

uur te zetten i.p.v. 1 uur 15. Hierover ontstaat een discussie omdat niet 

iedereen het hiermee eens is. Pascal Betzel en Siebe Munten vinden 1 

uur te kort. De boekingstijden worden bekeken en het Bestuur zal op 

korte termijn een beslissing nemen of dit moet worden bijgesteld. 
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Tevens gaan we in overleg met de buurt of de eindtijd (momenteel 22 

uur) wat later kan worden.  

Theo Minten: Merkt op dat dat er boekingen worden gedaan op een andere naam, 

welke later worden veranderd. Dit om zeker te zijn van een reservering. 

Theo Heijligers zegt op dat we afhankelijk zijn van de eerlijkheid van 

de leden en dat we niet alles kunnen ondervangen. Mocht dit 

geconstateerd worden spreek diegene hierop aan en meldt dit anders bij 

een van de bestuursleden. 

Gerry Kepser: Is er al een plan voor padel voor de jeugdleden? Dit is er nog niet. padel 

kan niet op heel jonge leeftijd worden gespeeld. Theo gaat in overleg 

met Job wanneer dit kan en hoe we dit kunnen promoten. Helen van 

Eijndt  merkt op dat er wel al groepjes 16+ padellen. 

 

Marie Louise Ummels bedankt het Bestuur voor het werk wat is gedaan. Applaus volgt. 

 

 

10. Sluiting 
Theo bedankt alle aanwezigen voor hun komst en nodigt iedereen uit om nog een drankje te 

nuttigen op kosten van de vereniging. 

 

Om 21.15 uur sluit hij de vergadering. 

  


